
                                                                                                         Meerssen, 04-04-2023.              

       

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders gemeente Meerssen.  

 

Betreft: Vragen art. 40 betreffende: Bomenkap Bunder- en Elsloërbos. 

 

 

 

Geacht College, 

 

In een bericht van Staatsbosbeheer schreef men het volgende: 

In het Bunderbos voert Staatsbosbeheer verschillende werkzaamheden uit om de  

natuurdoelstellingen in het gebied te behalen en de veiligheid voor recreanten en  

weggebruikers te waarborgen. In dit natuurgebied bedreigt de essentaksterfte de es.  

Ook staan er acacia's, die van nature niet in de Nederlandse natuur thuishoren  

(invasieve exoten). Om hier de natuurwaarden én de veiligheid te behouden, worden  

zieke essen en de acacia's verwijderd.  

De bomen bevinden zich in het Bunder- en Elsloërbos, het bos naast de weg  

Broekhoven en Slingerberg, gelegen tussen buurtschap Hussenberg en Broekhoven  

ten noorden van Geulle. Het bos is een Natura 2000 gebied en is kwetsbaar en  

beschermd natuurgebied. 

 

In het najaar van 2023 worden er nieuwe bomen geplant, zoals de es en de  

haagbeuk. Dit zijn inheemse bomen, deze horen hier thuis. 

 

Dit project wordt gefinancierd vanuit het 'Programma Versneld Natuurherstel  

Natura 2000 gebieden' van het Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit  

(LNV), in het kader van Natura 2000. 

Hierin werken overheden, natuurorganisaties en ondernemers nauw samen. 

 

Tijdens de gecombineerde Raadsadviesvergadering (RAV) van 18-01-2023 hebben wij als 

CDA fractie vragen gesteld omtrent de bomenkap en herplant in dit gebied.  

Tevens hebben wij de vraag gesteld of de werkzaamheden naar tevredenheid zijn uitgevoerd 

en hoeveel nieuwe bomen er aangeplant worden. Tevens hadden wij gevraagd wie de controle 

op de werkzaamheden heeft uitgevoerd.  

Tijdens deze RAV is door de wethouder tevens aangegeven dat het hierbij om een dunning 

gaat en dat deze niet vergunning plichtig is.  

 

 

 

 



Per mail van 18 februari 2023 ontvingen wij het volgende antwoord: 

 

Staatsbosbeheer heeft de werkzaamheden in het Bunderbos opgeleverd en aangegeven dat de 

werkzaamheden naar tevredenheid zijn uitgevoerd.  

Staatsbosbeheer laat de heraanplant afhangen van de natuurlijke aanwas van inheemse 

soorten. Dit jaar zal er intensief vervolgbeheer plaatsvinden om Robinia-opslag te 

verwijderen.  

Indien er te weinig natuurlijke aanwas van inheemse soorten plaatsvindt zullen er inheemse 

soorten worden aangeplant. Dit wordt in de loop van dit jaar duidelijk. 

 

 

Als CDA fractie hebben wij nu de volgende vragen: 

 

01. Op het reeds uitgevoerde gedeelte rond de Slingerberg is zichtbaar dat er meer dan 

20% van het kronendek is verwijderd.                                                                                      

Bent u op de hoogte dat bij een dunning maximaal 20% van het kronendek verwijderd 

mag worden?  

 

Wij zijn ter plekke wezen kijken en als alle bomen in het resterend deel, die reeds geblest zijn, 

gekapt worden is dit ook veel meer dan 20%.  

 

02. Is het College bekend dat voordat tot kap wordt overgegaan de te kappen bomen 

worden gemerkt ( geblest)?                                                                                            

En wordt door de gemeente fysiek gecontroleerd dat er voldaan wordt aan de gestelde 

eisen – voor dunning of kap - voordat een vergunning wordt afgegeven?   

03. In de dunnings aanvraag wordt gesproken over 29 essen en gebruik makend van de 

gelegenheid nog andere bomen ook te kappen. 

Naar onze mening zijn (grof geteld)  meer dan 150 bomen gekapt waaronder acacia’s 

en andere boomsoorten.                                                                                                     

Is het College dit met ons eens? 

04. Is het College het met ons eens dat er een kap heeft plaatsgevonden i.p.v. een 

dunning?  

05. Om verdunning te bewerkstelligen zou je mogen verwachten dat de scheuten en 

zaailingen worden verwijderd en de dikke bomen blijven gehandhaafd. 

Is hier sprake van nieuw beleid? 

06. Bent u het met ons eens dat als er gezonde volwassen bomen gekapt worden er niet 

kan worden volstaan met het afwachten wat de natuurlijke nagroei gaat doen?  

      Zo ja, bent u dan bereid om met de kapper ( i.d.g. Staatsbosbeheer)  in overleg te gaan   

      over het aanplanten van nieuwe volwaardige bomen? Of meer gefaseerd kappen? 

      Zo nee, waarom niet? 

07. Waar de een acacia’s ziet als uitheems ziet de ander ze niet zo. Is dit standpunt niet 

afhankelijk van hoe ver je terug gaat in de tijd? Is het niet belangrijker om te kijken 

naar de gezondheidstoestand van ons bestaande bomenbestand? En als dat het geval is 

bent u bereid dit in de toekomst te overleggen met betrokken partijen? 

 

In uw schriftelijk antwoord geeft u aan dat de controle is uitgevoerd door Staatsbosbeheer en 

dat zij vinden dat de werkzaamheden in het Bunderbos naar tevredenheid uitgevoerd zijn.  

Opgemerkt moet worden dat wij als CDA fractie het vreemd vinden dat Staatsbosbeheer de 

controle uitvoert op de eigen werkzaamheden.  

 



08.  Hoe controleert de gemeente of de beheerder zich aan de regels houdt? 

09.  Hoe valt de kap van gezonde bomen te rijmen met het streven van deze Raad om    

 bomen te planten? Een voor elke inwoner? 

 

Wij als CDA fractie verzoeken u verdere kap / verdunning in onze bosgebieden op te schorten 

tot er meer duidelijkheid is over het te voeren beleid.  

 

 

 

De CDA fractie verzoekt uw College om op korte termijn te beantwoorden doch uiterlijk 

binnen de gestelde termijn.  

 

 

 

 

 

Namens de CDA fractie, 

 
Agnes Jonkhout, fractievoorzitter. 

 

 
.Jack Aarts, raadslid. 


